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Adviesraad Sociaal Domein Molenlanden 

 

 Secretariaat: Ingeborg van der Steen 

 M:06 21 63 94 22 

 E: ingeborg.vandersteen@jouwgemeente.nl 

 

 

Beknopt verslag van de vergadering van 17 juli 2023 

 

Aanwezig: Cor Resseler, Peter van den Bosch, Frans de Jong, Marja de Vries,  

 Marcella Scheer en Cindy de Wit 

 

Tevens 

aanwezig:  Menno Keller en wethouder Piet Vat 

 

Afwezig:  Sylvia Bouwmeester, Frans Hakkesteeg (beiden met kennisgeving) 

 

 

 

 

1. Opening  

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.  

In het bijzonder wethouder Piet Vat en Menno Keller. 

 

 Vanuit de gemeente: 

 Wethouder Piet Vat krijgt het woord en licht de volgende onderwerpen toe; 

- De Kadernota is vastgesteld. Hierin is rekening gehouden met het opplussen van fte 

Welzijn- en jongerenwerkers. 

- In het kader van het VN-verdrag handicap en toegankelijkheid, is afgesproken dat 

Eric Grip, Leo Waaijer (beiden VN-ambassadeurs), Magda Heijboer (voorzitter 

Bouwadviescommissie) samen met Menno Keller en/of Jannine van Asch (gemeente 

Molenlanden), horecagelegenheden bezoeken in onze gemeente. Dit in het kader 

van toegankelijkheid. 

- Op donderdag 12 oktober vindt de netwerkbijeenkomst van het VNG-project 

Iedereen doet mee! plaats in Molenlanden. De uitnodiging volgt. 

- Begroting 2024. De jeugdhulpgelden loopt tot 2025. Er is een spanningsveld tussen 

de bezuinigingen en toename wmo-uitgaven.  

- Op dit moment onderzoekt het Huis van Hoop in Goudriaan of er mogelijkheden zijn 

voor een sociale moestuin. Dit komt voort uit het traject “Jij bent in beeld”, een 

initiatief om inwoners waar nodig, integraal te ondersteunen richting participatie en 

werk. 

- Het bedrijf Vimotec Papendrecht en Avres zijn in gesprek. Doel is verbinding met 

elkaar te zoeken om participatie te bevorderen. Op dit moment wordt gezocht naar 

een geschikte werklocatie voor de betreffende doelgroep.  

- De jaarrekening 2021 en begroting 2023 van Avres zijn goedgekeurd.  

- Er zijn gesprekken geweest met Avres, ook op ambtelijk niveau. Dit om de 

betrokkenheid van ASDM te vergroten.  

- Naar aanleiding van het vertrek van wethouder Johan Quik, licht Piet Vat de tijdelijk 

nieuwe verdeling van de portefeuilles toe 

- In december sluit Piet Vat aan bij de laatste vergadering dit jaar. Hij hoopt dan 

meer te kunnen vertellen over de landelijke ontwikkelingen op het gebied van Kind- 

en gezinsbescherming. Zoals eerder aangegeven gaat dit om Beweging 0 (nul 

uithuisplaatsingen).  
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- Er is contact geweest met Antoinette Brandwijk, zij heeft aangegeven interesse te 

hebben in ASDM. Naar aanleiding hiervan reageert de voorzitter dat er nog 2 

geïnteresseerden zijn; Ditty van Drent en mevr. K. Vink. De bedoeling is dat ASDM 

op korte termijn gesprekken met hen voert. 

 

 Menno krijgt het woord:    

- Voor het Koersdocument Sociaal Domein zou de gemeente graag om de tafel gaan 

met leden van de adviesraden. Ingeborg plant een datum, liefst voor eind 

augustus/begin september  

- Op 12 september vindt een beeldvormende avond plaats, de uitnodiging volgt en  

 Menno stuurt de input voor deze avond toe. 

- Een reactie op de laatste twee adviezen volgt nog, vooruitlopend daarop is extra 24 

uur op welzijnswerk ingezet 

- ASDM heeft aangegeven graag een sociale kaart te zien met als doel overleg- en 

samenwerkingsstructuren in kaart te brengen. Het liefst een digitale versie. De 

gemeente biedt graag hulp. Tegelijkertijd plaatst ASDM ook een kanttekening, wie 

gaat een dergelijke kaart beheren en hoe ziet dat eruit. 

- De regionale klankbordgroep Gorinchem en Vijfheerenlanden van mensen met licht 

verstandelijke beperkingen, heeft nog maar 3 leden. Kan er een samenwerking 

gevonden worden met lokale adviesorganen in Molenlanden. Menno stuurt nog info 

toe over de klankbordgroep. 

- ASDM informeert naar de verandering van afvalinzameling Waardlanden. Er zijn wat 

vragen en kanttekeningen. Besloten wordt een ongevraagd advies uit te brengen.  

- ASDM informeert naar het verschil in de aantallen huizen in de Woonvisie en 

Woonzorgvisie. Menno antwoord dat hierover nog gesprekken volgen met de 

Provincie. 

 

Hierna volgt het reguliere vergadergedeelte. 

 

2.    Mededelingen 

        - 

 

3. Vaststellen verslag van 19 juni 2023 

Tekstueel en inhoudelijk 

Jan is aanwezig 

Naar aanleiding van het verslag 

Marja is bij de vergadering over het VN-verdrag geweest. Er komen ook middagsessies 

voor Nieuw-Lekkerland.  

 

4. Bespreking routing stukken 

Er komt een ingekomen stukkenlijst waarop wordt aangegeven wat er is binnengekomen 

en naar wie dit is doorgezet. Ook komt er een actielijst. Hierop komen o.a de 

adviesaanvragen. Daarnaast zal er nog een kort inhoudelijk verslag gemaakt worden 

voor plaatsing op de website.  

 

5. Terugkoppeling werkgroepen 

Werkgroep Jeugd en Participatie:  

Eén keer per jaar vindt overleg plaats met ASD Vijfheerenlanden.  

Om meer aangehaakt te blijven bij de onderwerpen participatie, werk en inkomen in het 

Sociaal Domein ontvangt ASDM de agenda en stukken van het Algemeen Bestuur van 

Avres. Deze zijn ter kennisname. 

Woonzorgvisie: Hierop is advies gevraagd. ASDM waardeert het stuk, wel wordt een 

realistisch uitvoeringsprogramma gemist.  

 

6.    Integraal overzicht Sociaal Domein 

 Het project Sociale Kaart, liefst een digitale versie, wordt door Menno (gemeente) 

opgepakt en Frans de Jong (ASDM). Het doel is overleg- en samenwerkingsstructuren in 

kaart te brengen. Tegelijkertijd plaatst ASDM wel de kanttekening dat het moeilijk is een 

dergelijke kaart accuraat te houden.  
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7.    Planning werkgroepen 

   Er komt geen planning. Het is aan de werkgroepen zelf is hoe en wanneer ze vergaderen.  

 

8.    Houdbaarheid zorg 

In september bezoeken Jan en Marja de informatie- en gespreksavond van ASD 

Vijfheerenlanden over het integraal zorgakkoord, de ontwikkelingen in de zorg rond 

bereikbaarheid en beschikbaarheid op lange termijn. 

 

9.    Stand van zaken Seniorenraad 

 Voorlopig nog geen mededelingen/ontwikkelingen. 

 

10.    Rondvraag 

   geen 

  

11.    Sluiting 

   Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter de vergadering om 21:45 uur na een  

   ieder bedankt te hebben voor zijn of haar inbreng.  

 

 

 Verslag: Ingeborg van der Steen 

 Vastgesteld: 6 november 2023 

 

  


